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P r o t o k ó ł  Nr XL/2010

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 26 maja 2010r. w sali Urzędu Gminy w
Kotlinie w godz. od 900 do 1030.

  I.  Otwarcie.
             Otwarcia XL sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch,
witając radnych, Wójta Gminy  Walentego Kwaśniewskiego, Skarbnika Gminy Irenę
Antczak, radnego Rady Powiatu Sławomira Wąsiewskiego oraz sołtysów.
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem w sesji uczestniczyło 15 radnych.
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu.

 II. Przedstawienie porządku obrad.
           Przed przedstawieniem porządku obrad Przewodniczący Rady wnioskował o
wprowadzenie do porządku obrad po podjęciu uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Jarocińskiemu podpunktu: " Podjęcie stanowiska w sprawie
oczekiwań ze strony Powiatu Jarocińskiego" wynikającego z decyzji podjętej na wspólnym
posiedzeniu komisji Rady w dniu 25 maja 2010r.
Na pytanie Przewodniczącego Rady czy są  wnioski  do porządku obrad nie zgłoszono
żadnych wniosków.
Wniosek Przewodniczącego Rady przyjęty został 15 głosami "za".
Przedstawienie porządku obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z XXXVIII i XXXIX sesji Rady Gminy,
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego rady o działaniach podejmowanych w okresie od

XXXVIII sesji Rady.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXXVIII sesji oraz z

wykonania uchwał Rady.
7. Przyjęcie informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży.
8. Rozpatrzenie projektów uchwał:

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarocińskiemu,
- podjęcie stanowiska w sprawie oczekiwań ze strony Powiatu ,
- zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2010 rok.

9. Wolne głosy i wnioski.
10. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXXVIII sesji.
11. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęto 15 głosami "za".

ad.3  Przyjęcie protokołów z XXXVIII i XXXIX sesji Rady Gminy.
           Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię co do treści protokołów  z XXXVIII jak i XXXIX sesji Rady Gminy, wnosząc o ich
przyjęcie.
Protokoły z XXXVIII i XXXIX sesji Rady Gminy przyjęte zostały 15 głosami "za".

ad. 4 Interpelacje i zapytania radnych.
            Radni nie zgłosili interpelacji i nie zadali pytań.
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ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od
XXXVIII sesji Rady.

                     Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że oprócz stałych obowiązków odbył
parę spotkań z Wójtem Gminy.
Wspólnie z Wójtem Gminy i  Wiceprzewodniczącym Rady z okazji Święta 3 Maja złożył
wiązanki kwiatów i zapalił znicze w miejscach pamięci , w których składane są wiązanki z
okazji świąt państwowych.
30 kwietnia Przewodniczący miał zaszczyt pełnić rolę członka komisji  w VII
Powiatowym Konkursie Piosenki Szkolnej jaki odbył się w Szkole Podstawowej w
Sławoszewie, z siedzibą w Parzewie.
2 maja Przewodniczący obecny był na festynie z okazji Święta 3 Maja zorganizowanym w
Wyszkach przez Gminną Społeczną Radę Sportu.
Odbył spotkanie z przewodniczącymi Rady poprzednich kadencji, z Panem Janem
Spitalniakiem i Panem Józefem Szymenderą, a  dotyczyło ono spotkania radnych i
sołtysów z kadencji od 1990r. planowanego na dzień 27 maja z okazji 20  rocznicy
pierwszych wolnych wyborów samorządowych.
W dniu 5 maja na wniosek Wójta  zwołał sesję nadzwyczajną Rady.
21 maja obecny był na VI Ogólnopolskich Biegach Jana Pawła II w Kotlinie,
zorganizowanych przez Gimnazjum w Kotlinie.
Brał udział w spotkaniu Przewodniczących komisji Rady i  Wiceprzewodniczącego Rady z
Wójtem Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jarocińskiego, a
konsekwencją tego jest projekt uchwały w tej sprawie na dzisiejszej sesji.
Poza tym uczestniczył w przygotowaniu materiałów na sesję i posiedzenia komisji.
Do informacji złożonej przez Przewodniczącego Rady nie wniesiono uwag.

ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXXVIII sesji oraz z
wykonania uchwał Rady.
          Sprawozdanie z realizacji uchwał oraz o wydanych zarządzeniach przedstawione
przez Wójta stanowi załącznik do protokołu.
Mówiąc o realizacji uchwały w sprawie dostosowania opisu granic obwodów głosowania
do stanu faktycznego Wójt przypomniał, że uchwała ta niezbędna jest w związku z
wyborami prezydenckimi.
Do istniejących obwodów dopisano nowo powstałe ulice.
Przed wyborami samorządowymi przygotowane zostaną projekty uchwał w sprawie
zmiany obwodów i okręgów wyborczych z racji dostosowania do liczby
przedstawicielstwa.
Miejscowość Wilcza zgodnie z wolą mieszkańców powinna być przyłączona do wsi
Magnuszewice lub jeżeli ta wersja nie przejdzie , być może będzie musiała być Wilcza
przyłączona do jednego z okręgów w Kotlinie. Przygotowana zostanie uchwała na
przyłączenie Wilczy do Magnuszewic i pozostaną wówczas dwa mandaty w tym okręgu.
Natomiast w Kotlinie przeniesione zostaną ulice Skłodowskiej i Staszica z okręgu nr 2 do
okręgu nr 1. Czy to się uda Wójt przyznał, że nie wie, bowiem Komisarz Wyborczy w
Kaliszu ma wątpliwości czy nasze rozumowanie jest prawidłowe.
W okresie międzysesyjnym :

- zatwierdzono arkusze organizacyjne szkół na rok szkolny 2010/2011. W
organizacji szkół nic się nie zmienia. Pozostają 4 szkoły podstawowe, 2 gimnazja i
przedszkole, z tym, że przedszkole będzie miało 6 oddziałów, w tym 2 "0", tak jak
w roku szkolnym 2009/2010.

      Szkoły podstawowe w Sławoszewie i w Woli Książęcej będą miały 6 oddziałów, w
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      Kotlinie 12, a w Magnuszewicach 5 oddziałów.
      W gimnazjach w Kotlinie będzie 6 oddziałów i 4 w Woli Książęcej.
      Wójt poinformował, że nie planuje się zwalniać nauczycieli.
- podpisano akt notarialny- warunkowy  na sprzedaż stawu   przy byłej cegielni w

Kotlinie na rzecz Polskiego Związku Wędkarskiego Okręg w Ostrowie Wlkp.
- podpisano umowę  na budowę sieci kanalizacyjnej w Magnuszewicach z firmą,

która zaoferowała najtańszą cenę  i przekazano plac budowy wykonawcy  ,
- w dniu 16 maja br. Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  i

Gospodarki Wodnej w Poznaniu podjął decyzję o przyznaniu Gminie pożyczki w
kwocie 285 tys. zł na  budowę kotłowni gazowej w Szkole Podstawowej w
Kotlinie,

- obecnie trwają prace nad wnioskiem o środki  na termo modernizację Szkoły w
Kotlinie, łącznie z wymiana okien.
Wartość zadania przekracza 2.200 tys. zł.

- Gmina w niedługim czasie powinna otrzymać  zaproszenie do negocjacji w
kierunku  zwrotu przez  Wielkopolski Regionalny Program Operacyjny  środków
na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Wyszkach.

Poza tym Wójt przyznał, że ma więcej obowiązków w Urzędzie Gminy z uwagi na
nieobecność Sekretarza Gminy.
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag.

ad.7 Przyjęcie informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży.
                   Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i

Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała przedstawił pozytywna opinię obu stałych
Komisji Rady zarówno co do projektów uchwał  jak i do informacji o przygotowaniu do
letniego wypoczynku dzieci i młodzieży przedstawionej na wspólnym posiedzeniu Komisji
przez  dyrektora Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych Sławomira Wąsiewskiego., z
tym, że za projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Jarocińskiemu   było 14 radnych, przy 1 głosie przeciwnym radnego Krzysztofa Szyszki,
natomiast projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy został pozytywnie
zaopiniowany przez 15 radnych.

         Do informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży nie wniesiono
uwag, wobec czego Przewodniczący Rady oświadczył, że informacja została przez
Wysoką Radę przyjęta.

ad.8 Rozpatrzenie projektów uchwał.
           Odczytanie przez Przewodniczącego Rady  projektów uchwał.
Podjęcie uchwał w sprawie:
1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarocińskiemu.

Uchwała Nr XL/201/2010 podjęta została 14 glosami "za", przy 1 głosie "przeciwnym"
radnego Krzysztofa Szyszki.
Gmina Kotlin  z budżetu na 2011 udzieliła pomocy Powiatowi Jarocińskiemu w
wysokości 20.000,- zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn. " Przebudowa drogi
powiatowej  nr 4184P i 3742P w miejscowości Mieszków" .
Po podjęciu powyższej uchwały Rada Gminy podjęła jednogłośnie 15 głosami "za"
stanowisko nr 6/2010 w sprawie oczekiwań ze strony Powiatu Jarocińskiego.
Za udzieloną Powiatowi Jarocńskiemu pomoc  w ramach wzajemności Rada Gminy
oczekuje od Powiatu wprowadzenia do planu inwestycji roku 2010 lub roku 2011
przebudowy drogi powiatowej nr 4195P Hilarów - Korzkwy na odcinku od
skrzyżowania z drogą Kotlin - Racendów do skrzyżowania z drogą Kotlin - Sucha.
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kotlin na rok 2010.
Uchwała Nr XL/202/2010 podjęta została 15 głosami "za".

Podjęte uchwały i stanowisko stanowią załączniki do protokołu.

ad.9 Wolne głosy i wnioski.
             Sołtys Twardowa Marian Żurek poinformował Radę o posiedzeniu w dniu 19
maja br. Walnego Zgromadzenia Spółdzielni Kółek Rolniczych w Kotlinie  w likwidacji.
W dniu tym  podjęta została uchwała o likwidacji Spółdzielni  i zatwierdzono bilans
zamknięcia Spółdzielni. Wszyscy wierzyciele zostali spłaceni. Za miejsce w archiwum  dla
dokumentacji Spółdzielnia zapłaciła 10 tys. zł. Pozostałą kwotę 8400,- zł podzielono na
rady sołeckie, równo po 700,- zł dla każdej.
Sołtys przypomniał, że Spółdzielnia działała przez 37 lat.
             Następnie sołtys Żurek wnioskował o:

- zwołanie jeszcze przed żniwami zebrania wiejskiego w Twardowie w sprawie
melioracji,

- zaplanowanie w budżecie Gminy środków na czyszczenie rowów, wycinanie
krzaków w rowach,

- poszerzenie koryta rzeki Lutynia.
Sołtys przestrzegał przed podniesieniem poziomu wody w Lutyni i cofnięciem się
wówczas wody do Kotlinki.

Radny Marian Skowron zwrócił się z apelem do radnych i sołtysów o pomoc dla
powodzian. Zbiórka darów prowadzona jest w Szkole Podstawowej w Ko9tlinie w dniach
od 26 do 31 maja br.
Radny Skowron poinformował, że na ul. Teodorowskiej pies terroryzuje mieszkańców.
Radny Józef Szymendera  wnioskował o doraźną naprawę drogi Kotlin - Parzew na
której są duże wyrwy m. innymi przy posesji P. Lont w Sławoszewie.
Sołtys Magnuszewic Maria Łuczak wnioskowała o:

- naprawę drogi powiatowej w Magnuszewicach na moście i na skrzyżowaniu z
droga w kierunku Prus,

- naprawę wyrwy w chodniku przy  bloku w Magnuszewicach w kierunku Prus.
Sołtys informowała, że  piwnice  bloku  przy drodze w kierunku Prus zalewane są przez
wodę spływającą z pól Zakładu Rolnego.
Radny Szczepan Szymczak zabrał głos w sprawie środków na remonty szkół. Radny
mówiąc, że na remont nowej Szkoły  w Kotlinie wydaje się duże środki, pytał - ile
przeznacza się na remont starej Szkoły  w Magnuszewicach i dlaczego nie likwiduje się
pieców kaflowych?
Radny Szczepan Szymczak pytał - czy mieszkańcy wsi Magnuszewice, którzy wyrazili
zgodę na budowę na swoich gruntach przepompowni będą mieli ulgę w  odprowadzaniu
ścieków? Z pytaniem takim zwróciła się do radnego mieszkanka Magnuszewic na gruntach
której wybudowana zostanie przepompownia.
Radny Dariusz Józefiak  zapraszał wszystkich obecnych  w imieniu organizatorów na XII
rajd rowerowy organizowany w dniu 5 czerwca br. rozpoczynający się o godz. 945 w
Sławoszewie z przejazdem  do Twardowa i z powrotem   do Sławoszewa.
Radny Maciej Skowron pytał - jak będzie wyglądała budowa drogi Kotlin - Sucha w
okresie żniw, kiedy będą kombajny i rolnicy będą zwozić zboże?
Sołtys Wyszek Mieczysław Stefaniak  wnioskował o:

- obcięcie lipy przy drodze Magnuszewice - Wyszki przy wjeździe na drogę nr 11,
- naprawę drogi nr 11 przy posesji nr 44 w Wyszkach przy której po opadach

deszczu stoi kałuża wody.
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Sołtys Sławoszewa Beata Skowrońska pytała Wójta czy mieszkańcy Sławoszewa mogą
kupić drewno z wycinki drzew w związku z budową  drogi Kotlin - Sucha i czy należy
wyciąć  wszystkie lipy w centrum wsi, które  to drzewa zaznaczono do wycinki?
Sołtys Woli Książęcej Teresa Smolińska   wnioskowała o uprzątnięcie śmieci  przy
kontenerach w Woli Książęcej oraz o wykoszenie trawy przy Szkole i na przystankach
autobusowych w Woli Książęcej. Sołtys wnosiła, aby traktować wszystkich równo w
kwestii wykaszania i sprzątania, mówiąc, że w Twardowie koszono już dwukrotnie.
Radny Jerzy Szymczak wnioskował o 3 wywrotki żużla na ul. Moniuszki od posesji
Kmieciaka w stronę ul. Południowej.

   ad.10 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXXVIII sesji.
            Wójt odpowiadając na wnioski i zapytania zgłoszone na dzisiejszej sesji
powiedział:

- informację o Spółdzielni Kółek Rolniczych w Kotlinie złożoną przez sołtysa M.
Żurka należy przyjąć do wiadomości  bez komentarza,

- co do zebrań wiejskich w sprawie melioracji, Wójt przyznał, że zgadza się z
sołtysem Żurkiem , że rowy są wspólne, że melioracja działa na zasadzie naczyń
połączonych. Nie zgadza się natomiast z tym, że Rada Gminy musi mieć środki w
budżecie na czyszczenie rowów. Wójt pytał - a co z funduszem sołeckim, który
mógł być w tym roku przeznaczony na czyszczenie rowów?  Wójt powiedział, że
ziemia dla rolnika jest podstawowym źródłem utrzymania i najpierw trzeba dbać o
ziemię, a później kupować luksusowy sprzęt. To rolnik musi dbać o meliorację, a
nie zaorywać rowów przydrożnych i śródpolnych.

- każda inicjatywa pomocy powodzianom jest cenna,
- psa  na ul. Teodorowskiej spróbuje się złapać,
- Wójt przyznał rację radnemu J. Szymenderze, że są dziury na drodze Kotlin -

Parzew i ileś miesięcy to potrwa, aż droga ta zostanie przebudowana, z tym, że o
naprawę wyrw wystąpi do Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie,

- woda przy blokach w Magnuszewicach jest i przypuszczać należy, że jest tam
podłączone wszystko, co okaże się po odkopaniu rur,

- co do Szkoły w Magnuszewicach Wójt powiedział, że przyszła Rada musi się
zastanowić co dalej z tą Szkołą zrobić.  W Szkole tej jest około 50 dzieci, a koszt
na 1 ucznia to kwota ponad 8 tys. zł.  Jeżeli dzieci będzie ubywać, to trudno będzie
utrzymać tę Szkołę.

- przepompownie ścieków w Magnuszewicach najlepiej byłoby umieścić w pasie
drogowym. Przepompownia zajmuje  do 10 m2 i może być za te metry naliczony
czynsz.  Wójt przypomniał o wniosku z Twardowa w sprawie wykupu gruntów pod
przepompowniami.
W tym miejscu głos zabrał sołtys Żurek mówiąc, że sprawę wykupu gruntów pod
przepompowniami   należy uregulować , aby nie było tak jak kiedyś z gruntami pod
drogami, które nie były uregulowane od wyzwolenia. Sołtys mówił, że należy
sprawę uregulować, aby on nie musiał   jako sołtys wysłuchiwać pretensji
mieszkańców.
Odnośnie rowów sołtys Żurek  mówił, że rzekę Kotlinkę czyszczą  pracownicy
robót  publicznych, a wspólnych rowów nie będzie czyściła  jedna wieś, tylko
koszty czyszczenia  musi ponieść ileś wsi.
Sołtys mówił, że nic by się nie stało gdyby z budżetu Gminy co roku ofiarować 100
tys. zł na czyszczenie wspólnych rowów.
Co do dziur na drogach sołtys mówił,  że dziury pozatykano, a poboczy nie ścięto i
dziury przez to robią się na nowo.
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Przewodniczący Rady zabierając głos powiedział, że z pewnością ważne jest
uregulowanie własności gruntów pod przepompowniami, ale należy mieć
świadomość, że jeżeli uregulowana będzie sprawa z przepompowniami, które
zajmują ok. 10 m2 każda, to co ze studniami na polach do których należy dojechać.
Zdaniem Przewodniczącego Rady sprawę należy spokojnie rozpatrzyć.

            Wójt zabierając głos ponownie powiedział, że najprawdopodobniej został źle
            zrozumiany przez sołtysa Żurka. Wójt mówił, że jest rolnikiem i ma świadomość,
            że sprawnie działająca melioracja, to większa ilość kwintali zboża z hektara i
            większy dochód rolnika.
            Wójt mówił, że chciałby, aby do rolników dotarło, że trzeba dbać o urządzenia
            melioracyjne i płacić składki za meliorację.

Wójt wyjaśnił, że spółki wodne nie są ani socjalistyczne, ani kapitalistyczne,
 bowiem są to spółki , które zakładali praojcowie.
Co do wykupu gruntów pod przepompowniami Wójt powiedział, że wyszuka
geodetę , który wydzieli grunty pod tymi urządzeniami, które następnie zostaną
wycenione i  zobaczy się jakie to będą koszty. Wójt obiecał, że przygotuje grunty
do wykupu także w Magnuszewicach.

- przy przebudowie drogi Kurcew - Sławoszew ruch w okresie żniw będzie jakimś
utrudnieniem. Drogowcy mają opracowany program organizacji ruchu i jak wejdą z
budową, to o takie sprawy można ich pytać.

- co do drogi nr 11 w Wyszkach Wójt odczytał odpowiedź GDDKi A w Poznaniu
Rejon  w Środzie w którym informuje się, że zanieczyszczone kratki ściekowe,
które były powodem zastoisk wody  zostały wyczyszczone i woda nie gromadzi się
na jezdni,

- następnie Wójt odczytał odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie  na
wnioski dotyczące dróg powiatowych zgłoszone przez radnych i sołtysów. Zarząd
poinformował, że remonty dróg na terenie gminy Kotlin zostały rozpoczęte i będą
kontynuowane do czasu usunięcia wszystkich wyrw w jezdniach. Wnioski o
wycinkę drzew będą rozpatrzone przy opracowaniu planu wycinki w okresie
jesiennym.

- drewno pozyskane ze ściętych drzew przy budowie drogi Kotlin - Sucha zabiera
ten, który ścina, czyli firma która wygrała przetarg na budowę drogi,

- na wycinkę lip w Sławoszewie nie wydano zezwolenia na dzień dzisiejszy. Wizja
lokalna będzie jutro o godz. 9.

- trawa w Woli Książęcej przy szkole zostanie wykoszona i teren przy kontenerach
uprzątnięty.

            Odpowiadając na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Wójt wyjaśnił, że:
- należy rozważyć kiedy należy składać wieńce pod pomnikami pamięci i czy robić

to w rocznicę Katynia,
- o czyszczenie i poszerzenie koryta rzeki Lutynia  pisma do Wojewódzkiego

Zarządu Melioracji w Poznaniu  kierowane są corocznie, a odpowiedź jest jedna, że
zależne jest to od posiadanych środków,

- Kotlinka czyszczona jest obecnie przez pracowników zatrudnionych na pracach
interwencyjnych,

- ul. Rymarkiewicza aż do Bączewia została przez Zarząd Dróg Powiatowych w
Jarocinie naprawiona,

- koszenie trawy na  placach odbywa się po kolei,
- plac zabaw dla dzieci w Kotlinie obsadzony jest podwójnym rzędem brzozy,
- lipa w Wyszkach przy skrzyżowaniu z drogą nr 11 będzie obcięta jesienią jak

poinformował Zarząd Dróg Powiatowych,
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- budowa drogi na Ślewicz została ujęta w planie,
- równiarka z uwagi na warunki w terenie nie została skierowana jeszcze na drogi,
- o łąki przy Lutyni w Magnuszewicach wystapiono do Agencji Rolnej Skarbu

Państwa z pytaniem co zamierzają z tymi łąkami zrobić,
- ustawienie wiaty koło gazowni w Wilczy należy przemyśleć,
- nie wprowadzono do planu zakupu samochodu dla OSP Wilcza,
- na Nowej Wsi pobocze zostanie ścięte  i dobrze by było gdyby ziemię zabrali

mieszkańcy.
Radny Józefiak obiecał, że ziemię zagospodarują mieszkańcy.

      Radny Radosław Wałkiewicz podziękował  za wprowadzenie drogi na Ślewicz do
budżetu Gminy.

 ad.11 Zamknięcie obrad.
              Przewodniczący Rady przed zamknięciem obrad przypomniał o spotkaniu
radnych i sołtysów począwszy od kadencji 1990 roku oraz pracowników Urzędu Gminy i
pracowników gminnych jednostek organizacyjnych Gminy z okazji 20 rocznicy
pierwszych wolnych wyborów samorządowych organizowane  w dniu 27 maja br. w
Szkole Podstawowej w Kotlinie.
              Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący zamknął XL sesję Rady Gminy
Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                            Komisja Rewizyjna

1. Przewodniczący Józef Szymendera ..............................

                                                    2.   Członek Zofia Antczak                    ..............................

                                                    3.   Członek Andrzej Sitnik                    ..............................

 


